
Zápis č 06/2023 ze schůze Rady spolku ze dne 30.10.2023 

FC SLOVAN Havlíčkův Brod z.s. 

           ------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

Přítomni: Mazánek, Souček, Kolář, Soural, Fikar, Dohnal,  

Hosti:  

Omluveni:  Meloun 

Termín dalšího jednání Rady spolku: Pondělí 04.01.2024, místnost rozhodčích 

Program a řešení jednotlivých bodů:    

1. Přivítání členů RS 

2. Kontrola zápisu a jednotlivých bodů z předchozí schůze RS (05/2023) 

3. RS vzala na vědomí finanční situaci klubu k 30.09.2023 

4. RS vzala na vědomí  přehled finančních operací klubu za období 01.08.2023 – 

30.09.2023 

5. RS vzala na vědomí závazky klubu ke dni 30.09.2023  

6. RS vzala na vědomí pohledávky klubu k 30.09.2023  

7. RS vzala na vědomí informaci ohledně průběžného stavu výběrů členských příspěvků 

k  PODZIM 2023 

8. RS vzala na vědomí informace předsedy o žádostech o dotační prostředky na rok 

2024 

9. RS vzala na vědomí a schvaluje zaslání předžalobní výzvy rodině Bohuslava Musila  

10. RS vzala na vědomí informace od Radka Koláře ohledně VEO kamery (rozbita při 

pádu na utkání A týmu).  

11. RS vzala na vědomí a neschvaluje pronájem areálu pro akci KINDERLAND.  

12. RS vzala na vědomí a dala za úkol Josefu Souralovi přijít s marketingovým plánem na 

rok 2024, včetně práce se sponzory 

13. RS vzala na vědomí a schvaluje uspořádání do konce roku 2023 trenérské setkání 

14. RS vzala na vědomí a neschvaluje aktuálně zakoupit licenci na „XPS PRO“ pro celý 

klub, a ani podepsat smlouvu se společnosti Sideline.  

15. RS vzala na vědomí informace od Radka Koláře ohledně pronájmu tělocvičen na zimu 

2023/2024 

16. RS vzala na vědomí informace z A + B týmu FCS  

17. RS vzala na vědomí informace z kategorií U19 + U17 

18. RS vzala na vědomí informace z kategorií U15 – U12 

19. RS vzala na vědomí že 19.4.2024 končí atestace UMT. Místopředseda klubu si vzal 

osobně na starost obnovu atestace UMT ve spolupráci s FAČR a TSHB. 

20. RS vzala na vědomí a schvaluje nákup pračky a sušičky do klubové prádelny. 



21. RS vzala na vědomí, že místopředseda klubu dá po domluvě s trenéry nejpozději do 

15.11.2023 zimní přípravu včetně rozdělení UMT na zimu 2023/2024. 

22. RS vzala na vědomí a schvaluje oslovit potencionální nové trenéry do klubu FCS 

23. RS vzala na vědomí a schvaluje nákup dárkové koše a zajištění dárkových předmětů 

FK Pardubice pro pana Radouše, dlouholetého hlasatele FCS,  k jeho 80. 

narozeninám 

24. RS vzala na vědomí a schvaluje finanční zajištění společně s MUHB na turnaj do 

Spišské Nové Vsi v termínu od 29.11.2023 – 1.12.2023 pro kategorie U12 a U14. 

25. RS vzala na vědomí a schvaluje uskutečnit SKS kemp v roce 2024  

26. RS vzala na vědomí informaci z TSHB o částečné rekonstrukci a velké regeneraci 

travnaté plochy v roce 2024  

          


